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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 31/2018 
Caràcter: ordinari 
Data: 2 de juliol de 2018 
Horari: de 19:05 a 20:00h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Sílvia Renom Martínez, presidenta  
Ramon Henares i Altimira, vocal d’ERC 
Jaume Oliveras Oliver, vocal d’ERC 
M. Teresa Coret Español, vocal de l’AV de Nostra Llar – Sant Oleguer 
Pedro del Jesús Méndez, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
William Charles Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
M. Teresa Sererols Ciutat, vocal de les entitats de gent gran 
Manel Borrell Palazon, vocal de les entitats culturals 
Montserrat Mateu Bartrolí, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga Codina, vocal de les entitats esportives 
Ricard Rodríguez Abellan, vocal de entitats educatives 
Jaume del Pozo Niubó, vocal dels centres d’atenció primària 
Àlex Moya Pérez, representant de Unitat pel Canvi (5%) 
Rosa Carmona Bueso, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Ramon Vidal López, regidor de Salut 
Clara Colàs Llobet responsable del Servei d’Atenció i Informació en drogodependència (SAID) 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Elisabeth Gil Esmendia, vocal de CiU 
Maite Diaz Pallarés, vocal de l’AV de l’Eixample 
Violant Segura i Torà, vocal de CiU 
Margarita López Algue, vocal de l’Agrupació Hostafrancs 
Carles Rovira Perarnau, vocal de l’AV Centre Creueta 
Manuel Sanz Pérez, de l’AV Rambla-Centre 
Francisco Javier Mur Mallo, vocal del grup altres entitats ciutadanes  
Francesc Pascual Salomó, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Núria Aymerich Rocavert, vocal de les entitats de comerciants 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
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Excusen l’absència: 
 
Francisco Gabriel Fuentes Torrecillas, representant de Ciutadans (5%) 
Juan Antonio González Marin, representant del PSC (5%) 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Rosa Montero Vilanova, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
M. Desamparados Moreno Fabregat, vocal dels centres d’ensenyament 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. El Servei d’Atenció i Informació en drogodependències (SAID). 
3. Informació de les comissions del Consell.  
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Informació del Ple Municipal. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
La Sra. Rosa Carmona, secretària del Consell del Districte 1, dóna la benvinguda als assistents 
a la sessió del Consell del Districte 1 i explica que, degut a l’assistència a un acte de ciutat, la 
Sra. Silvia Renom i el Sr. Ramon Vidal arribaran una mica més tard.  
 
Es decideix començar pel punt 2 de l’ordre del dia a l’espera de l’assistència de la presidenta per 
tal de tenir quòrum, per la qual cosa, es dona la paraula a la Sra. Clara Colàs Llobet, 
responsable del Servei d’Assessorament i Informació de Drogues (SAID) de Sabadell. 
 
Arriba, a les 19:10, la Sra. Sílvia Renom, presidenta del Consell, i el Sr Ramon Vidal, regidor 
delegat, que demanen excuses pel seu retard. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text Refós del 
Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l’11 d’octubre de 2017, la presidenta 
declara oberta la sessió.  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
2. El Servei d’Atenció i Informació en drogodependències (SAID) 
 

La Sra Colàs pren la paraula i fent-se valer d’un power point explica que el SAID és un 
servei d’assessorament en drogues que respon a una necessitat de donar informació i 
suport  quan el consum de substàncies encara no es percep com a problemàtic.  L’atenció 
és individualitzada i confidencial i dona suport també a les famílies i a altres professionals i 
serveis relacionats amb adolescents i joves.  
 
La informació i assessorament orienta sobre els riscos associats al consum, els recursos 
disponibles al territori per donar resposta a les necessitats específiques. També pot 
detectar casos de risc i derivar, si s’escau, a altres serveis ja que desenvolupa un treball 
transversal.  
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1. Aprovació de l’acta anterior  
 

La Sra. Presidenta pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del mes juny 
abans de donar-la per aprovada. A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es 
dona per aprovada l’acta anterior. 
 
 

3. Informació de les comissions del Consell 
 

Recentment, es va reunir la comissió d’Infància on es va debatre dels diferents temes que 
es volen tractar i per començar es demanarà informació sobre els camins escolars 
existents a la ciutat i, si és el cas, els previstos. 

 
 
4. Informació dels consells sectorials 
 

La Sra. Sílvia Renom dona la paraula al Sr. Ramon Vidal que comenta s’ha iniciat el 
procés per elaborar el nou Reglament del Cementiri i en aquests moments s’inicia el 
procediment d’esmenes. 

 
 
5. Informació del Ple Municipal 

 
Els acords de les mocions que es van presentar als últims plens municipals s’enviaran, 
com sempre, en un document, adjunt a l’acta. 

 
 

6. Comunicacions 
 
La presidenta comunica que en data 8 de juny de 2018 ha estat nomenat, com a nou vocal 
del Districte 1, al Sr. Jaume del Pozo Niubó en representació del CAP Centre. 
 

 
7. Torn obert de paraules 

 
El Sr. Marcel·li Garriga pregunta sobre l’augment a la taxa de residus i manifesta la seva 
queixa perquè no entenen què, sent el mateix nombre de persones censades a un 
habitatge, s’hagi de pagar molt més. 
 
El Sr. Vidal li respon que s’ha afegit l’element de la renda per intentar que la taxa sigui més 
social, de manera que paguin menys qui guanyen menys. 
 

 
La Sra. Presidenta agraeix a tots els presents la seva assistència i aixeca la sessió, de la qual, 
com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada    Vist i plau 
 La presidenta 


